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Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, odchádzajúca starostka mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Vážené dámy a páni. Otváram prvé zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto v deviatom volebnom období. Dovoľte mi, aby som na dnešnom rokovaní

privítala pána Mgr. Mateja Števove, predsedu miestnej volebnej komisie mestskej časti Bratislava-

Staré Mesto. Súčasne vítam pána Mgr. Ľubomíra Soláka, veliteľa Okresného riaditeľstva Bratislava

mestskej polície hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava. Taktiež na dnešnom rokovaní je

prítomná Ing. Janka Dobrovičová, veliteľka Dobrovoľného hasičského zboru Bratislava-Staré Mesto.

1. Úvodné uvítanie a príhovor Ing. arch. Zuzany Aufrichtovej

Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, odchádzajúca starostka mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Teraz je na rade môj príhovor, ktorý je posledným príhovorom starostky v ôsmom volebnom

období. Máme za sebou štyri náročné roky. Často sa to omieľa, takže týmto spôsobom nejdem ďalej.

Verím, že každí z Vás si uvedomuje akým obdobím sme prešli. To čo sa podarilo vykonať sme v

podstate zmapovali v troch tretinách, ktoré každý poslanec má pred sebou. Spôsob, ktorým uplynulé

štyri roky bola mestská časť vedená bol založený na programovaní. To znamená, schválil sa

staromestský program, ktorý zahŕňal všetky priority poslancov, ktorí boli zvolení. Bolo

demokratickým spôsobom všetky zastupiteľstva prebehli tak, že realizovali sa len veci, ktoré našli

podporu a v zásade tú podporu našli tie veci, ktoré sme si na začiatku zaumienili vykonať.

Samozrejme, že krízy zasiahli aj do toho akým spôsobom sa dali napĺňať časové lehoty.

Uvedomujeme si, že máte teda kopec úloh, ktoré bude treba do budúcna riešiť. Prajem novému

zastupiteľstvu a hlavne novým poslancom veľa síl, veľa múdrych rozhodnutí, ktoré budú v prospech

Staromešťanov, v prospech hlavného mesta Slovenskej republiky.

Pristúpime teraz k tým oficiálnym záležitostiam. Úprimne vám prajem, by ste sa rozhodovali

srdcom, aby ste ukázali svoje charaktery, pretože to je naozaj to čo v tej politike veľmi často sa ukáže

ako výsledok toho pôsobenia a pevne verím, že teda zostanete súdržní a podarí sa vám naplniť úlohy,

ktoré ste si zaumienili. Všetko dobré.

Pristúpime teraz k druhému bodu po úvodnom teda uvítaní a otvorení zasadnutia. Poprosím

predsedu miestnej volebnej komisie Mateja Števove, aby predniesol správu o výsledku volieb do

orgánov samosprávy mestskej časti Bratislava-Staré Mesto.

2. Správa o výsledku volieb do orgánov samosprávy mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:
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Už to funguje. Ďakujem pani starostka. Dáme ešte slovo pánovi primátorovi pred správou

miestnej volebnej komisie pani starostka.

Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, odchádzajúca starostka mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Dobre. Tak potom. Fakt sa ospravedlňujem. Matej mi povedal, že nevidí.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Tak ja len veľmi stručne. Dovoľte mi ako predsedovi miestnej volebnej komisie v mestskej

časti Bratislava-Staré Mesto v krátkosti poinformovať o práci tejto komisie a samotnom priebehu

volieb našej mestskej časti. Miestna volebná komisia pracovala v nasledovnom zložení. Pán Milan

Stanislav, pán Peter Sakal, pán Tibor Taríbek, pán Andrej Zelman, pani Skarlet Ondrejčáková a Matej

Števove. Volebná komisia sa zišla v priestoroch tunajšieho miestneho úradu v sobotu 28.10. pred

siedmou hodinou ráno. Priebeh volieb bol pokojný, bez incidentov, ktoré by narušili volebné právo.

Krátko po polnoci sme prevzali zápisnice z 34 okrskových volebných komisií z 8 volebných obvodov.

Volieb sa zúčastnilo 15 776 voličov z celkového počtu 41 432. Z toho bolo 14 684 platných

hlasovacích lístkov pre voľby do miestneho zastupiteľstva a 15 170 platných hlasovacích lístkov pre

voľby starostu mestskej časti. Vážené dámy, vážení páni, zložením sľubu na dnešnom zasadnutí

miestneho zastupiteľstva sa ujímate svojej funkcie, do ktorej ste boli zvolení obyvateľmi Starého

Mesta. Dovoľte, aby som vám poprial veľa šťastia a veľa úspechov vo Vašej práci. Ďakujem.

Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, odchádzajúca starostka mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Ďakujem pánovi predsedovi volebnej miestnej komisie za prednesenie správy o výsledku

volieb. Prejdeme na bod číslo 3.

3. Zloženie sľubu novozvoleného starostu a poslancov.

Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, odchádzajúca starostka mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Tak teraz spravíme zloženie sľubu novozvoleného starostu. Odovzdanie insígnií

novozvolenému starostovi. Podľa zákona o  obecnom zriadení, funkčné obdobie novozvoleného

starostu vzniká zložením zákonného a zákonom predpísaného sľubu. Prosím preto novozvoleného

pána starostu, aby predniesol svoj sľub a po zložení sľubu pána predsedu miestnej komisie Mateja

Števovemu, aby uvítal a odovzdal osvedčenie o zvolení.

Ing. Matej Vagač, novozvolený starosta mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať

záujmy mestskej časti a Slovenskej republiky. Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony

a ostatné všeobecné záväzné právne predpisy. Budem pri výkone svojej funkcie starostu uplatňovať

podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.

Vážení prítomní. Podľa zákona o obecnom zriadení, funkčné obdobie novozvolených
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poslancov vzniká zložením sľubu. Skôr, než pristúpime k tomuto aktu, chcel by som vám oznámiť,

že k 10. novembru 2022, čo sa v zmysle §25 odsek 2 písmeno C zákona 369/1999 zbierky o obecnom

zriadení v znení neskorších predpisov vzdal mandátu poslanca miestneho zastupiteľstva mestskej

časti Bratislava-Staré Mesto v 3 volebnom obvode získaného vo voľbách do orgánu samosprávy v

obci konaných 29.10.2022. Na uvoľnený mandát podľa § 192 odsek 1 zákona číslo 180/2014 o

podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnenie zákonov v znení neskorších predpisov

nastupuje ako náhradný kandidát, ktorý získal najväčší počet hlasov vo volebnom obvode číslo 3

Radoslav Števčík. Teraz môžeme pristúpiť k zloženiu sľubu poslancov a poprosil by som pani

poslankyňu Veroniku Gubkovú, aby v mene prítomných poslancov predniesla sľub. Prosím

ostatných, aby vstali.

Poslankyňa Bc. Gubková:

Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať

záujmy mestskej časti, dodržiavať ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné

všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca miestneho zastupiteľstva

ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.

Starosta:

Ďakujem pekne. Môžeme si sadnúť. Poprosím teraz jednotlivých poslancov, aby predstúpili

tak ako budú ich mená čítať predseda miestnej volebnej komisie Matej Števove, ktorým odovzdá

osvedčenia o zvolení a potom poslanci slovami sľubujem, podaním ruky a svojim podpisom potvrdia

svoj sľub.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Takže Veronika Gubková. Nech sa páči. Gratulujem Vám. Igor Just. Gratulujem Vám.

Poslanec Ing. Just:

Ďakujem pekne. Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Anna Dojčánová. Gratulujem, nech sa páči a tuto podpísať.

Poslankyňa Mgr. Dojčánová:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Jozef Čillo. Gratulujem Vám.

Poslanec Bc. Čillo:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Petr Skalník. Gratulujem. Páči sa.

Poslanec Ing. Skalník:
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Ďakujem. Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Monika Farka. Gratulujem.

Poslankyňa Mgr. Farka:

Ďakujem. Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Andrej Jaroš. Gratulujem.

Poslanec Mgr. Jaroš:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Matej Beňuška. Gratulujem.

Poslanec Beňuška:

Ďakujem. Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Radoslav Števčík.

Poslanec Mgr. Števčík:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Ivan Bútora.

Poslanec Bc. Bútora:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Maroš Korman. Gratulujem.

Poslanec Mgr. Korman:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Milena Gaálová. Gratulujem.

Poslankyňa Mgr. Gaálová:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Boris Hochel. Gratulujem.

Poslanec Ing. arch. Hochel:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Dana Kleinert. Gratulujem.
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Poslankyňa Mgr. art. Kleinert:

Ďakujem. Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Lukáš Teren. Gratulujem.

Poslanec Mgr. art. Teren:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Adam Berka.

Poslanec Mgr. art. Berka:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Erik Illéš. Gratulujem.

Poslanec Mgr. Illéš:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Tomáš Murgaš. Gratulujem.

Poslanec Mgr. Murgaš:

Ďakujem. Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Petra Hitková. Gratulujem.

Poslankyňa Mgr. Hitková, PhD.:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Marián Kulich. Gratulujem.

Poslanec Mgr. Kulich:

Ďakujem. Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Michal Sládek. Gratulujem.

Poslanec Mgr. art. Sládek, PhD.:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Juraj Mikulášek. Gratulujem. Páči sa.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:
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Martin Švec. Gratulujem.

Poslanec Ing. Švec:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

Samuel Ondrek. Gratulujem.

Poslanec Ondrek:

Sľubujem.

Mgr. Matej Števove, predseda miestnej volebnej komisie:

A Renáta Józsová. Gratulujem.

Poslankyňa Mgr. Józsová:

Sľubujem.

4. Príhovor novozvoleného starostu Ing. Mateja Vagača a primátora hlavného mesta

Slovenskej republiky Ing. arch. Matúša Valla.

Starosta:

Milí hostia, dámy a páni. Vážené poslankyne a poslanci. Dovoľte mi prosím zablahoželať vám

k zloženiu sľubu, ktorým ste sa dnes ujali funkcie poslancov a poslankýň. Rovnako mi dovoľte sa aj

vo Vašom mene poďakovať obyvateľkám a obyvateľom Starého Mesta. Veľmi si vážim dôveru

voličov, ktorí nám odovzdali nielen svoj hlas, ale aj vieru v to, že budeme Staré Mesto spravovať

zodpovedne, poctivo a s výsledkami. V zastupiteľstve sme dostali skutočne nevídané podmienky na

to, aby sme Staré Mesto spravili lepším miestom pre život a s takýmto volebným výsledkom však

prichádza aj zodpovednosť naplniť vysoké očakávanie a výzva k vzájomnej spolupráci,

transparentnosti a participácii. Rovnako budeme pokračovať v pozitívnych projektoch

predchádzajúceho vedenia a s vďakou prijmeme všetky kvalitne nastavené procesy. Spolupráca bola

jednou z hlavných adresovaných potrieb Staromešťaniek a Staromešťanov, ktorí si zvolili zmenu v

prístupe. V službe ľuďom nesmú mať súťaž egá či žabomyšie vojny prednosť pred výsledkami a

poctivou prácou pre občianky a občanov. Počúvajme sa navzájom a veďme konštruktívny dialóg o

tak náročných témach. Budeme spolupracovať s primátorom a celým magistrátom hlavného mesta,

budeme spolupracovať s každou relevantnou inštitúciou, s každým kto vie a chce priniesť nášmu

Starému Mestu možnosť kvalitatívneho rastu. Budeme samozrejme intenzívne spolupracovať v rámci

nášho úradu a s Technickými službami, pracovníkmi škôlok a škôl a v neposlednom rade medzi sebou

navzájom. Našou neopomenuteľnou úlohou bude zrozumiteľne a včas informovať o dôležitosti

rozhodnutiach Starého Mesta o jeho smerovaní, projektoch, aktivitách, postupoch a ekonomických

aspektoch. Majme na pamäti, že slúžime Staromešťankám a Staromešťanom a je našou úlohou
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zodpovedne zastupovať ich dobro a odpovedať na otázky spojené s týmto výkonom. Rešpekt k

rôznorodosti obyvateľa a obyvateliek, návštevníkov a návštevníčok Starého Mesta je pre nás jednou

zo základných ľudských hodnôt. Rešpekt k profesionalite ľudí a ich odborným záverom je dôležitým

aspektom pri rozhodovaní o verejnom záujme. Ľudskosť sa nevylučuje s odbornosťou a

profesionalitou. Verím, že poslanci a poslankyne staromestského zastupiteľstva budú tieto hodnoty

ctiť a napĺňať. Všetci si iste uvedomujeme, že nás čakajú náročné mesiace, energetická kríza,

ekonomická kríza a niektoré rozhodnutia Ministerstva financií Slovenskej republiky preveria naše

schopnosti. Budeme musieť veľmi citlivo pracovať s rozpočtom mestskej časti a efektívne nakladať

so všetkými zdrojmi vrátane tých ľudských. Som však presvedčený, že to v tomto zložení zvládneme

a dokážeme zabezpečiť rast Starého Mesta aj v sťažených finančných podmienkach.

Vážené poslankyne a poslanci. Čakajú nás štyri roky spoločnej práce a verím, že budú

kvalitné, korektné a produktívne. Sľubujem vám, že u mňa budete mať dvere vždy otvorené a rád si

vypočujem každý návrh, ktorý prispeje k nášmu spoločnému cieľu. K lepšiemu Starému Mestu.

Dovoľte mi zaželať nám všetkým veľa energie, nápadov, ale aj trpezlivosti a rešpektu do tejto

spoločnej štvorročnej misie. Urobíme všetko pre to, aby bolo Staré Mesto o 4 roky o veľký kus ďalej.

Ďakujem.

A teraz by som poprosil pána primátora hlavného mesta Slovenskej republiky. Ing. arch.

Matúša Valla o príhovor.

Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného mesta Slovenskej republiky:

Ďakujem veľmi pekne. Vážený pán starosta, vážené poslankyne, vážení poslanci. V prvom

rade mi dovoľte, aby som vám zablahoželal k tomu, že ste sa stali poslanci staromestského

zastupiteľstva. Samozrejme pánovi starostovi som už viackrát blahoželal. Na začiatok mi iba dovoľte

poďakovať odchádzajúcej pani starostke Aufrichtovej za robotu, ktorú urobila pre Staré Mesto po

viacero vecí, v ktorých sme sa nezhodli, ale boli aj veci, v ktorých sme sa zhodli a tam tá spolupráca

bola dobrá. Takže ďakujem veľmi pekne a to čo je pred nami je veľká výzva. Pevne verím, že základ

zlepšenia a veľkého kroku dopredu ako hovoril aj starosta Starého Mesta bude založený na kvalitnej

spolupráci s magistrátom a hlavným mestom. Vec, ktorá v minulosti aspoň mne chýbala. Je tu však

vec a som rád, pretože ste o tom hovoril, ktorá je dôležitá. Dneska máme alebo máte v tomto

miestnom zastupiteľstve síce jednu vysokú opozíciu, ale je len jedna, pána Števčíka a našou a Vašou

úlohou bude vedieť analyzovať a pozrieť sa na kroky, ktoré urobíte alebo urobíme spoločne z pohľadu

aj kritického. Z pohľadu, ktorý bude pripúšťať akýkoľvek iný názor a ktorý bude brať do úvahy to,

že tá moc, ktorú sme dostali od občanov a ktorú Vy ste teraz dostali od občanov. Má svoje limity a

hlavne je to veľký záväzok. Záväzok, ktorý hovorí o tom, že dneska v podstate naša koalícia určí to,

ktorým smerom sa Staré Mesto vyberie. Takže toto je pri všetkých tých výzvach, ktoré sú pred nami

a ktoré tu boli spomenuté od energetickej krízy až po to ako bude vyzerať upratovanie Starého Mesta
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v budúcnosti a to som išiel od veľkého detailu po ten najmenší. Je tu výzva naozaj brať do úvahy to

a myslieť na to, že tá moc, ktorú teraz máte v rukách je naozaj veľká a základná vec je nesklamať,

základná vec je využiť ju tým najlepším možným spôsobom. Takže želám vám veľmi veľa dobrých

rozhodnutí. To bude základ a veľmi veľa dobrých a pekných výsledkov u týchto rozhodnutí. To je

vec, ktorá je naozaj  nádherná na tomto našom zamestnaní a najmä veľmi veľmi veľa spokojných

Bratislavčaniek a Bratislavčanov. Ďakujem veľmi pekne.

Starosta:

Ďakujem pánovi primátorovi za príhovor a teraz nasleduje krátka technická prestávka, asi 5

minút, po ktorej bude nasledovať ďalšia časť prvého zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej

časti. Ďakujem pekne.

Po prestávke pokračovať v našom rokovaní. Takže vážené panie poslankyne, vážení páni

poslanci. Otváram ďalšiu časť prvého zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti.

Konštatujem, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Skôr ako sa dostanem k tejto časti, poprosím Vás o

jedno skúšobné hlasovanie. To znamená, že poprosím pána Špulera, informatika, ktorý obsluhuje

hlasovacie zariadenie, aby vysvetlil spôsob hlasovania.

Špuler:

Dobrý deň pani poslankyne, páni poslanci. Všetci máte svoje karty podľa čísiel. Tie budete

mať celé štyri roky. Čiže prvé je dôležité správne zasunúť kartu do tej štrbiny znakom mestskej časti

k sebe. Čiže všetci môžeme zasunúť, znak toho, že je korektne nám zasvieti tá kontrolka vedľa karty.

Keby sa náhodou niekomu nerozsvietila, tak treba ju vybrať, vysunúť a zasa, lebo sa to stáva. Áno,

ako prvé budeme sa prezentovať. Čiže prezentovať sa môžeme tromi tlačidlami sprava. To sú tie,

ktorými budeme aj hlasovať. Čiže tými prvými tromi zľava sa nedá prezentovať, tie slúžia na

prihlásenie, na faktickú a do diskusie. Čiže môžeme spustiť teraz úvodnú prezentáciu, kde stlačením

ľubovoľného tlačidla sa za prezentujeme.

Starosta:

Takže prosím za prezentujte sa.

/Prezentácia/

Špuler:

Ďakujem. Prezentácia je úspešná. Takže spustíme skúšobné hlasovanie teraz.

Starosta:

Prosím hlasujte.

/Hlasovanie/

Špuler:

Hlasovanie sa dá aj zmeniť počas toho, že keď náhodou sa niekto pomýli alebo chce odpisovať

od niekoho, tak je tam možnosť v tom časovom limite.
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Starosta:

Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. 14 za, proti 6, zdržalo sa 5. Ďakujem. Chceme si

zopakovať toto cvičné hlasovanie alebo môžeme prejsť k programu? Dobre. Takže ďakujem pekne.

Takže najprv budeme hlasovať o bodoch návrhu programu dnešného zasadnutia zverejneného na

úradnej tabuli a pozvánke, ktorej ste dostali. Čiže poprosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Čiže program tak ako ste dostali je

prijatý. Má niekto z poslancov návrh na zmenu programu? Ak nie, tak nemusíme hlasovať. Dobre,

čiže pokračujeme. Dobre, takže pokračujeme v tomto. Za členov návrhovej komisie navrhujem

poslancov Annu Dojčánovú, Milenu Gaálovú a Igora Justa. Má niekto doplňujúce návrhy. Ak nie, tak

dám hlasovať. Nie, takže prezentujte sa prosím a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Za overovateľov zápisnice navrhujem

Petra Skalníka a Petru Hitkovú. Má niekto doplňujúce návrhy? Ak nie, tak dám hlasovať. Prosím

prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Prosím návrhovú komisiu, aby

zaujala miesto tu vpredu pri tomto stole. Aj kartičku si zoberte. Ďakujem. Teraz pristúpime k

prerokovaniu jednotlivých bodov schváleného programu. V úvode zasadnutia odznela správa

predsedu miestnej volebnej komisie o výsledku volieb do orgánov samosprávy mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto, ktorú by malo zastupiteľstvo svojim uznesením zobrať na vedomie. Teda

poprosím návrhovú komisiu, aby predniesla návrh uznesenia k tomuto bodu.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo berie na vedomie správu predsedu miestnej volebnej komisie o

výsledku volieb do orgánov samosprávy mestskej časti Bratislava-Staré Mesto.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/
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Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Ďalej by malo zastupiteľstvo

uznesením konštatovať, že novozvolený starosta zložil zákonom predpísaný sľub. Poprosím

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Nový starosta Matej Vagač zložil sľub novozvoleného starostu.

Starosta:

Ďakujem. Prezentujte sa prosím a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Zastupiteľstvo by malo uznesením

zobrať na vedomie zánik mandátu poslanca Mateja Vagača a konštatovať, že novozvolený poslanci

rovnako ako aj náhradník pán Radoslav Števčík zložili zákonom predpísaný sľub. Poprosím návrhovú

komisiu, aby predniesla návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Na vedomie zánik mandátu poslanca Mateja Vagača vo volebnom obvode číslo 3 k 10.

novembru 2022 a konštatuje, že zákonom predpísaný sľub zložili všetci poslanci miestneho

zastupiteľstva.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Prejdeme k bodu číslo 5. Určenie

počtu členov miestnej rady a ich voľba.

5. Určenie počtu členov miestnej rady a ich voľba.

Starosta:

V súlade s §18 odsek 2 zákona číslo 377/1990 o hlavnom meste Slovenskej republiky

Bratislave v znení neskorších predpisov, počet miest členov miestnej rady určí zastupiteľstvo tak, aby

tvoril najviac jednu tretinu počtu poslancov miestneho zastupiteľstva. V zložení miestnej rady sa

prihliada na zastúpenie politických strán, politických hnutí a nezávislých poslancov v miestnom

zastupiteľstve. Návrh je, aby miestna rada pracovala v 7 člennom zložení vrátane zástupcov starostu.
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Má niekto iný návrh? Nie. Pokiaľ nie sú pripomienky, poprosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto určuje do miestnej rady v 9

volebnom období 7 členov a volí za členov miestnej rady poslancov Danu Kleinert, Mateja Beňušku.

Starosta:

Zatiaľ ešte nie. Zatiaľ dávame len.

Návrhová komisia:

Aha. Dobre. Takže určuje 7 členov.

Starosta:

Dobre, čiže 7 členné zloženie. Takže poprosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenia bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Teraz pristúpime k voľbe členov

miestnej rady. Dovoľte mi, aby som predložil návrh členov miestnej rady: Dana Kleinert, Matej

Beňuška, Anna Dojčánová, Andrej Jaroš, Marián Kulich, Juraj Mikulášek, Radoslav Števčík. Podľa

rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva musia navrhnutí kandidáti pred vykonaním voľby

vyjadriť svoj súhlas s kandidatúrou. Teraz budem vyvolávať každé meno a poviete, že súhlasím.

Dobre. Čiže Dana Kleinert.

Poslankyňa Mgr. art. Kleinert:

 Súhlasím.

Starosta:

 Matej Beňuška

Poslanec Beňuška:

Súhlasím.

Starosta:

 Anna Dojčánová

Poslankyňa Mgr. Dojčánová:

Súhlasím.

Starosta:

 Andrej Jaroš

Poslanec Mgr. Jaroš:

Súhlasím.

Starosta:

Marián Kulich
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Poslanec Mgr. Kulich:

Súhlasím.

Starosta:

 Juraj Mikulášek

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Súhlasím.

Starosta:

 Radoslav Števčík

Poslanec Mgr. Števčík:

Súhlasím.

Starosta:

Ďakujem. Otváram diskusiu k návrhu. Má niekto iný návrh na člena miestnej rady? Ak nie,

tak môžeme pokračovať. Podľa rokovacieho poriadku zastupiteľstvo, pokiaľ sa neuznesie inak, volí

členov miestnej rady tajným hlasovaním. Na základe dohovoru navrhujem, aby voľba členov miestnej

rady bola verejná a v súlade s rokovacím poriadkom dávam o tomto návrhu hlasovať. Takže dávam

hlasovať o tom, že táto voľba bude verejná. Čiže prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Takže budeme hlasovať verejne.

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto volí za členov miestnej rady

poslancov Danu Kleinert, Mateja Beňušku, Annu Dojčánovú, Andreja Jaroša, Mariána Kulicha,

Juraja Mikuláška a Radoslava Števčíka.

Starosta:

Ďakujem. Prezentujte sa prosím a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Pokračujeme bodom číslo 6.

Poverenie poslanca miestneho zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia

miestneho zastupiteľstva.
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6. Poverenie poslanca miestneho zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva.

Starosta:

V súlade s §12 zákona číslo 369/1990 zbierky o obecnom zriadení a v znení neskorších

predpisov je potrebné, aby zastupiteľstvo poverilo poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť

rokovania miestneho zastupiteľstva. Navrhujem, aby takto povereným poslancom bol Petr Skalník.

Má niekto iný návrh? Pokiaľ nie sú pripomienky a iné návrhy, prosím návrhovú komisiu o návrh

uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto poveruje Petra Skalníka za

poslanca miestneho zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia miestneho

zastupiteľstva.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Prejdeme na bod číslo 7. Návrh na

zriadenie komisií miestneho zastupiteľstva.

7. Návrh na zriadenie komisií miestneho zastupiteľstva.

Starosta:

Návrh na zriadenie komisií miestneho zastupiteľstva je nasledovný:

1. Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov.

2. Komisia mandátová.

3. Komisia pre nakladanie s majetkom a financie.

4. Komisia pre sociálne veci, zdravotníctva a rodinu.

5. Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie.

6. Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport.

7. Komisia pre dopravu.

8. Komisia pre bezpečnosť a verejný poriadok.

9.  Komisia pre kultúru.

10. Komisia pre participáciu, transparentnosť a elektronizáciu služieb.
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Má niekto iný návrh? Pokiaľ nie sú pripomienky alebo iné návrhy, prosím návrhovú komisiu

o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto zriaďuje 10 komisií tak ako vám

boli predložené.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Prejdeme na bod číslo 8 nášho

programu. Ide o voľbu predsedov a voľba členov komisií.

8. Voľba predsedov a voľba členov komisií.

Starosta:

Na základe rokovaní sú za predsedov komisií navrhnutí títo. V komisii pre ochranu verejného

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov predseda Petr Skalník. Komisia mandátová

predseda Milena Gaálová. Komisia pre nakladanie s majetkom a financie predseda Erik Illéš. Komisia

pre sociálne veci, zdravotníctvo, rodinu Renáta Józsová. Komisia pre územné plánovanie, miestny

rozvoj a životné prostredie Igor Just. Predseda pre vzdelávanie, mládež a šport Petra Hitková.

Komisia pre dopravu Juraj Mikulášek. Komisia pre bezpečnosť a verejný poriadok Matej Beňuška.

Komisia pre kultúru Lukáš Teren. Komisia pre participáciu, transparentnosť a elektronizáciu služieb

Samuel Ondrek. Podľa rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva musia navrhnutí kandidáti

pred vykonaním voľby vyjadriť svoj súhlas s kandidatúrou. Budem sa pýtať postupne na jednotlivých

kandidátov na predsedu. Prosím o odpoveď. Čiže komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone

funkcie verejných funkcionárov predseda Peter Skalník. Ďakujem. Komisia mandátová predseda

Milena Gaálová. Ďakujem. Komisia pre nakladanie s majetkom a financií predseda Erik Illéš.

Ďakujem. Komisia pre sociálne veci, zdravotníctva a rodinu predseda Renáta Józsová. Ďakujem.

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie predseda Igor Just. Ďakujem.

Predseda pre vzdelávanie, mládež a šport predseda Petra Hitková. Ďakujem. Komisia pre dopravu

predseda Juraj Mikulášek. Ďakujem. Komisia pre bezpečnosť, verejný poriadok predseda Matej

Beňuška. Ďakujem. Komisia pre kultúru predseda Lukáš Teren. Ďakujem. Komisia pre participáciu,

transparentnosť a elektronizáciu služieb predseda Samuel Ondrek. Ďakujem.

Otváram diskusiu k návrhu. Má niekto iný návrh na niektorého predsedu komisie? Ak nie
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môžeme pokračovať. Podľa rokovacieho poriadku zastupiteľstvo pokiaľ sa neuznesie inak volí

predsedov komisií tajným hlasovaním. Na základe dohovoru navrhujem, aby voľba predsedov

komisií bola verejná a v súlade s rokovacím poriadkom dávam o tomto návrhu hlasovať. Takže

poprosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Čiže budeme hlasovať verejne. Takže

poprosím teraz návrhovú komisiu, aby predniesla návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto volí za predsedov 10 komisií

poslancov podľa návrhu, ktorý ste dostali a ktorý aj odovzdali svoj súhlas.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Teraz pristúpime k voľbe členov

jednotlivých komisií. Členov komisií budeme voliť verejne, nie je potrebné tajné hlasovanie. Dovoľte

mi, aby som predložil návrh členov komisií miestneho zastupiteľstva.

1.  Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov -  členovia Jozef

Čillo, Milena Gaálová, Erik Illéš, Peter Skalník, Martin Švec, Radoslav Števčík.

2.  Komisia mandátová - členovia Adam Berka, Ivan Bútora, Milena Gaálová, Samuel Ondrek, Petr

Skalník, Radoslav Števčík.

3.  Komisia pre nakladanie s majetkom a financie -  členovia Matej Beňuška, Adam Berka, Erik Illéš,

Andrej Jaroš, Marián Kulich, Juraj Mikulášek, Radoslav Števčík.

4.  Komisia pre sociálne veci, zdravotníctva a rodinu  - členovia Petra Hitková, Renáta Józsová, Dana

Kleinert, Monika Farka, Radoslav Števčík.

5.  Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie  - členovia Adam Berka, Ivan

Bútora, Jozef Čillo, Anna Dojčánová, Boris Hochel, Andrej Jaroš, Renáta Józsová, Igor Just, Michal

Sládek a Martin Švec.

6. Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport  - členovia Jozef Čillo, Anna Dojčánová, Milena Gaálová,

Petra Hitková, Renáta Józsová, Dana Kleinert, Tomáš Murgaš, Monika Farka, Lukáš Teren.

7. Komisia pre dopravu  - členovia Matej Beňuška, Ivan Bútora, Boris Hochel, Erik Illéš, Igor Just,

Maroš Korman, Marián Kulich, Juraj Mikulášek, Tomáš Murgaš, Martin Švec a Radoslav Števčík.
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8. Komisia pre bezpečnosť a verejný poriadok - členovia Matej Beňuška, Juraj Mikulášek, Tomáš

Murgaš,  Michal Sládek, Lukáš Teren.

9. Komisia pre kultúru  - členovia Anna Dojčánová, Veronika Gubková, Boris Hochel, Andrej Jaroš,

Dana Kleinert, Michal Sládek, Lukáš Teren.

10. Komisia pre participáciu, transparentnosť a elektronizáciu služieb  - členovia Veronika Gubková,

Maroš Korman, Marián Kulich, Juraj Mikulášek, Samuel Ondrek a Monika Farka.

Otváram diskusiu k tomuto návrhu. Sú pripomienky prípadne ďalšie návrhy? Ak súhlasia s

týmto všetci ako sú nabraní členovia v jednotlivých komisiách, pokiaľ nie sú pripomienky, iné návrhy,

prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje za členov 10 komisií

Starého Mesta poslancov podľa predloženého návrhu.

Starosta:

Ďakujem. Prezentujte sa prosím a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. A teraz prerušujem na chvíľu

rokovanie, lebo musí zasadnúť komisia mandátová a prerokovať určenie platu novozvolenému

starostovi, čo je predmetom rokovania nasledujúceho bodu číslo 9. Prosím o prestávku a aby sa

mandátová komisia odobrala do vedľajšej miestnosti a budeme ju čakať. Ďakujem.

Ďakujem pekne. Takže pristúpime k bodu 9 nášho programu dnešného zastupiteľstva o

prednesenie návrhu na určenie platu starostovi poprosím predsedníčku komisie mandátovej Milenu

Gaálovú. Nech sa páči.

9. Určenie platu novozvolenému starostovi.

Poslankyňa Mgr. Gaálová:

Ďakujem za slovo. Mandátová komisia po diskusii sa zhodla na návrhu uznesenia, ktorý si

dovolím prečítať. Návrh uznesenia znie Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto

určuje starostovi mestskej časti podľa zákona číslo 253 z roku 1994 zbierky zákonov o právnom

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov plat

vo výške pozostávajúcej z platu podľa §3 odsek 1 zákona, ktorý je 3,21 násobkom priemernej mzdy

zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok zvýšeného o 40% v súlade

s §4 odsek 2 zákona s účinnosťou od 28.11.2022. Zároveň by som rada podotkla, že výška platu
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novozvoleného starostu týmto kontinuálne nadväzuje na plat bývalej pani starostky a jeho výška

zostáva zachovaná.

Starosta:

Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto návrhu. Sú nejaké pripomienky, doplňujúce návrhy?

Áno, nech sa páči pán Števčík.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne pán starosta. Vážené kolegyne, vážení kolegovia. Ja si len dovolím vlastne

vyjadriť svoj postoj, že ja takýto návrh nepodporím z toho dôvodu, že som presvedčený a to dlhodobo,

nie len teraz v tejto chvíli, nie je to nič osobné, o tom, že vlastne novozvolený starosta by mal mať

základný plat, pretože zatiaľ ešte nič pre mestskú časť neurobil, nedokázal, vyhral akurát voľby. Takto

vlastne sa pristupovalo k tomu na moju žiadosť pred ôsmymi rokmi, keď som mal tú česť byť

starostom mestskej časti a aby som teda zachoval túto integritu svoju vnútornú tak takýto návrh

nepodporím. Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Ak by mal ešte niekto, pokiaľ nie sú pripomienky, poprosím návrhovú

komisiu, a nech sa páči.

Návrhová komisia:

Ja som chcela sa podotknúť, že pred 4 rokmi sme práve tento plat na začiatku pani starostke

schválili, takže na to nadväzujeme.

Starosta:

Ďakujem. Ak nie sú žiadne už pripomienky, takže môžeme pokračovať. Ukončujem diskusiu.

Pokiaľ teda nie sú pripomienky prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje návrh k platu

starostovi tak ako bol predložený mandátovou komisiou.

Starosta:

Ďakujem. Prezentujte sa prosím a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24, zdržal sa 1. Ďakujem. Pokračujeme v našom

programe číslom 10. Návrh na splnomocnenie starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto

vykonávať rozpočtové opatrenia na rok 2022.
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10. Návrh na splnomocnenie starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto vykonávať

rozpočtové opatrenia na rok 2022.

Starosta:

O prednesenie návrhu na splnomocnenie starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto

vykonávať rozpočtové opatrenia na rok 2022 poprosím Ing. Krajčíkovú Štrbovú, vedúcu finančného

oddelenia. Nech sa páči.

Ing. Krajčíková Štrbová, vedúca oddelenia finančného:

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Všetkým zúčastneným prajem príjemné popoludnie.

Predkladáme návrh Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na

splnomocnenie starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto vykonávať rozpočtové opatrenia na rok

2022 v súlade s §14 odseku 2 zákona číslo 583 z roku 2004 zbierky zákonov o rozpočtových

pravidlách samosprávy v znení neskorších predpisov. Ako zdôvodnenie a tak ako je aj uvedené v

dôvodovej správe opierame sa o §17 odseku 4 zákona číslo 583 z roku 2004 zbierky zákonov o

rozpočtových pravidlách verejnej správy v znení jeho novely číslo 101/2022, ktorá nadobudla

účinnosť 1.4.2022 kedy sú obce a nimi zriadené organizácie povinné rozpočtovať okrem iného aj

príjmy od fyzických osôb, ktoré príjmu podľa zákona 597 z roku 2003 o financovaní základných škôl,

stredných škôl a školských zariadení a zákona 245 z roku 2008 o výchove a vzdelávaní a o zmene a

doplnení niektorých zákonov tak na strane príjmov ako aj na strane výdavkov a keďže mestská časť

Bratislava-Staré Mesto je zriaďovateľom materských škôl a základných škôl je kvôli kontinuite

potrebné prijať a bude teda nevyhnutné prijať do konca roka do 31.12.2022 rozpočtové opatrenia tak,

aby sme naplnili literu zákona. Posledné rozpočtové opatrenie, ktoré bolo prijaté bolo opatrenie číslo

12 z roku 2022 z 10.11.2022. Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto návrhu. K návrhu sú pripomienky alebo nejaké

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, tak poprosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto splnomocňuje starostu mestskej

časti vykonávať rozpočtové opatrenia na rok 2022 v súlade so zákonom a tak ako vám bol návrh

predložený.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:
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Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Prechádzame k bodu číslo 11.

Určenie poslancov oprávnených vykonávať sobášne obrady a určenie obradníkov slávnostného

uvítania detí do života.

11. Určenie poslancov oprávnených vykonávať sobášne obrady a určenie obradníkov

slávnostného uvítania detí do života.

Starosta:

O prednesenie návrhu na určenie poslancov oprávnených vykonávať sobášne obrady a určenie

obradníkov slávnostného uvítania detí do života poprosím Mgr. Máriu Zapletalovú vedúcu

Matričného úradu.

Mgr. Zapletalová, vedúca Matričného úradu:

Dobrý deň prajem. Vážený pán starosta, vážené pani poslankyne, páni poslanci. V zmysle

zákona o rodine môže poslanec mestskej časti sobášiť, je oprávnený teda vykonávať sobášne obrady

a obrady slávnostného uvítania detí do života. Takisto robievame aj jubilejné sobáše. Na to, aby mohli

sobášia-ci tieto obrady vykonávať musia byť schválený miestnym zastupiteľstvom sobášia-ci. S

Vaším dovolením by som vám teraz prečítala zoznam poslancov, ktorí sa predbežne prihlásili. Takže

poprosím pán Matej Beňuška, pán Adam Berka, Jozef Čillo, Anna Dojčánová, Monika Farka, Milena

Gaálová, Veronika Gubková, Petra Hitková, Boris Hochel, Andrej Jaroš, Renáta Józsová, Igor Just,

Dana Kleinert, Juraj Mikulášek, Tomáš Murgaš, Samuel Ondrek, Martin Švec a Radoslav Števčík.

Samozrejme pán starosta priamo zo zákona je splnomocnený vykonávať obrady slávnostné. Ak som

náhodou niekoho nečítala alebo niekto by mal počas svojho volebného obdobia záujem sobášiť alebo

by chcel niekoho známeho od-sobášiť, tak môže sa dodatočne nechať schváliť zastupiteľstvom. Takže

toto by som poprosila schváliť týchto sobášiac-ich zatiaľ.

Starosta:

Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto návrhu. Sú nejaké pripomienky alebo nejaké doplňujúce

návrhy? Ak nie, tak poprosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje za poslancov

oprávnených vykonávať sobášne obrady a takisto aj slávnostné uvítanie detí do života poslancov,

ktorí boli pred chvíľou prečítaní.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/
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Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Ďakujem pekne.

Mgr. Zapletalová, vedúca Matričného úradu:

Ďakujem veľmi pekne a teším sa na spoluprácu.

Starosta:

Prejdeme na bod číslo 12 nášho programu. Je to návrh na poskytnutie náhrady platu

odchádzajúcej starostke za nevyčerpanú dovolenku.

12. Návrh na poskytnutie náhrady platu odchádzajúcej starostke za nevyčerpanú

dovolenku.

Starosta:

Podľa §2 odsek 2 zákona číslo 253/1994 zbierky zákonov o právnom postavení a platových

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov možno starostovi

poskytnúť náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku len ak dovolenku nemohol vyčerpať ani do konca

budúceho kalendárneho roku a ak o tom rozhodlo obecné zastupiteľstvo. Dovolenka odchádzajúcej

starostky v roku 2021 bola v rozsahu 30 dní, v roku 2022 je v rozsahu 25 dní. Z toho za rok 2021

bolo vyčerpaných 15,5 dní a z dovolenky za rok 2022 čerpané nebolo. Náhrada platu, ak o tom

rozhodne miestne zastupiteľstvo, by bola poskytnutá starostke za nevyčerpanú dovolenku za rok 2021

v počte 14,5 dní čo činí brutto 3 591,32 eura a za rok 2022 v počte 25 dní čo robí brutto 6 191,93

eura. Teda celkovo v počte 39,5 dní čo robí brutto 9 783,25 eura. Otváram diskusiu k tomuto návrhu.

Sú nejaké pripomienky alebo doplňujúce návrhy? Áno, nech sa páči pán Skalník.

Poslanec Ing. Skalník:

Ďakujem za slovo. Ja by som k tomuto rád dodal a pripomenul, že k preplateniu dovolenky

sme sa už venovali vo februári tohto roku pani starostke, kde vlastne išlo o preplatenie dovolenky za

dva roky tiež 2019, 2020. To bolo vtedy v počte 47 dní a tá výška tej sumy bola nad 10 000 eur. My

ako zastupiteľstvo sme to vtedy schválili, ale z prítomných 20 poslancov bolo 11 za a 9 sme sa zdržali.

Len pripomeniem, že celý náš klub sa aj vtedy zdržal a v tej diskusii, ktorá je dohladateľná zazneli

naše jednoznačné výhrady. My sme sa o tomto samozrejme poctivo bavili aj na našom klube ešte

včera večer, neskôr v noci. Stále si myslíme, že dovolenku si pani starostka mohla vyčerpať a mala

vyčerpať aj v tomto prípade. Mala k dispozícii vicestarostku a vicestarostu. Čiže bola plne

zastupiteľná a nebol dôvod si ju nečerpať. Navyše naozaj nejde o malú sumu, ktorá skutočne by

zaťažila rozpočet Starého Mesta. Je to vo výške spoločne 9 783 euro. Takže my konzistentne tak ako

sme nesúhlasili s preplatením dovolenky vo februári tohto roka tak s tým nebudeme súhlasiť ani dnes.

Musím povedať, že teda ani do budúcna. Ďakujem.
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Starosta:

Ďakujem. Má ešte niekto nejaký? Dobre, čiže pokiaľ nie sú pripomienky prosím návrhovú

komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje poskytnutie náhrady

platu odchádzajúcej starostke Zuzane Aufrichtovej za nevyčerpanú dovolenku za rok 2021 a za rok

2022 v počte 25 dní.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Konštatujem, že uznesenie nebolo prijaté. Proti bolo 24 poslancov, zdržal sa 1. Ďakujem.

Pokračujeme bodom 13 nášho programu. Je to návrh na schválenie zmeny uznesenia číslo 56/2022

zo dňa 28.6.2022, ktorým bol schválený nájom technologických zariadení na výrobu tepla pre

spoločnosť MH Teplárenský holding a. s., ako prípad hodný osobitného zreteľa.

13. Návrh na schválenie zmeny uznesenia číslo 56/2022 zo dňa 28.6.2022, ktorým bol

schválený nájom technologických zariadení na výrobu tepla pre spoločnosť MH Teplárenský

holding a. s., ako prípad hodný osobitného zreteľa.

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu k návrhu prosím Mgr. Majvitorovú, poverenú

riadením referátu majetkových vzťahov. Nech sa páči.

Mgr. Majvitorová, poverená riadením referátu majetkového:

Vážený pán starosta, vážené poslankyne, vážení poslanci. K tomuto bodu by som si pre

začiatok dovolila akýsi krátky úvod. V prvom rade by som chcela uviesť, že mestská časť má v správe

tepelno-energetické zariadenia, sekundárne rozvody na výrobu tepla a teplej úžitkovej vody a rovnako

aj nebytové priestory kotolne, v ktorých sa tieto sekundárne rozvody tepla nachádzajú. V roku 2015

v podstate prenájom týchto rozvodov ako aj kotolní získala spoločnosť Termming, teda opäť jej bola

predĺžené akoby užívanie týchto sekundárnych rozvodov a aj nebytových priestorov kotolní na

obdobie do 30.11.2025. Zmluva bola uzatvorená teda na dobu určitú. Je nutné podotknúť, že v rokoch

2015, 2016 a 2017 prebiehali intenzívne sťažnosti obyvateľov mestskej časti, ktorý odoberali teplo

od spoločnosti Termming a týkalo sa to najmä cien tepla. Časť obyvateľov vtedy žiadala mestskú

časť, aby uzatvorila zmluvy s vlastníkom primárnych rozvodov a teda so spoločnosťou Bratislavská
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teplárenská dnes zmenila obchodné meno na spoločnosť MH TH. V roku 2017 však vlastne zo strany

mestskej časti spoločnosť Bratislavská teplárenská k nejakej celkovej dohode na prevzatie tých

všetkých sekundárnych rozvodov nedošlo. V roku 2022 nás teda spoločnosť MH TH teda vtedajšia

Bratislavská teplárenská ešte oslovila. Vlastne po zmene stratégie v oblasti podnikania v tomto

segmente s ponukou prevziať prevádzkovanie tepelno-energetických zariadení a plynových kotolní.

S tým, že spoločnosť MH TH je vlastníkom primárnych rozvodov tepla a teplo vyrába. V podstate od

tejto spoločnosti spoločnosť Termming teplo nakupuje a odberatelia majú teda v cene tepla zahrnutý

zisk a réžiu. V podstate sa dá povedať, že z hľadiska neistoty tej cenovej tvorby sa ani po zmene

nájomcu a tepelno-energetických zariadení dodávateľa tepla nedá predpokladať, že by sa cena tepla

v Starom Meste ostala na nejakej tej rovnakej úrovni ako sme sa bavili o roku 2022, ale určite by

mala byť a teda bude nižšia než s touto spoločnosťou. V tomto prípade by som chcela uviesť, že v

prípade dodávky tepla priamo výrobcov teda spoločnosťou MH TH by sa to teplo malo zlacniť. Dňa

28.6.2022 miestne zastupiteľstvo schválilo výpoveď nájmu pre spoločnosť Termming akciová

spoločnosť k 31.12.2022 a zároveň schválilo uzatvorenie nájomnej zmluvy na tepelno-energetické

zariadenia a zároveň aj kotolne so spoločnosťou MH TH s tým, že spoločnosť MH Teplárenský

holding počas prvých 6 rokov nájmu vynaloží na rekonštrukciu a modernizáciu týchto tepelno-

energetických zariadení sumu 2 milióny eur. Vzhľadom k tomu, že mestskej časti boli doručované

podnety z Protimonopolného úradu, Najvyššieho kontrolného úradu a Úradu pre verejné

obstarávanie, sme si dali vypracovať nezáväznú právnu analýzu a tu nastala situácia podobná ako je

situácia mestskej časti Bratislava-Ružinov a z predmetnej analýzy nám vyplynulo, že v podstate

právny vzťah založený touto nájomnou zmluvou, ktorý sa má uzatvoriť vykazuje znaky koncesie v

zmysle zákona o verejnom obstarávaní a v posudzovanom prípade by sme to mohli identifikovať

napríklad prvok prenesenia prevádzkového rizika na koncesionára. Čiže v prípade ak by sme

opomenuli proces verejného obstarávania koncesie prípadne procesu zadávania koncesie môže nám

hroziť vyvolanie konania o preskúmaní úkonov zo strany ÚVO a ďalšie administratívne pokuty, či

podanie návrhu na určenie neplatnosti zmluvy, respektíve koncesnej zmluvy pričom takýto žalobný

návrh je na súd oprávnená podať každá osoba, ktorá mohla mať záujem o získanie konkrétnej

koncesie. Vzhľadom k tomu, že mestská časť aktuálne nemá na obdobie od kalendárneho roka 2023

zabezpečený zmluvný vzťah so žiadnym dodávateľom tepla a teplej úžitkovej vody a s ohľadom na

výpoveď pre spoločnosť Termming a záverov tejto nezávislej právnej analýzy v navrhovanej zmene

uznesenia navrhujeme zmenu pôvodného uznesenia s tým, že zmluva pre spoločnosť MH TH sa

uzatvorí na obdobie jedného roka bez akýchkoľvek osobitných záväzkov a nad nejaký obvyklý rozsah

a teda voči zmluvnému partnerovi a zároveň mestská časť bude realizovať proces verejného

obstarávania, ktorého hlavným kritériom bude najvýhodnejšia cenová ponuka predložená

potencionálnymi uchádzačmi.
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Starosta:

Ďakujem pekne. Takže otváram diskusiu k tomuto návrhu. Sú nejaké pripomienky alebo

doplňujúce návrhy? Ak nie, tak by som Vás poprosil budeme hlasovať. Čiže prezentujte sa a hlasujte.

Aha, pardon. Čiže poprosím návrhovú komisiu, aby predniesla návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Takže Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje zmenu

uznesenia miestneho zastupiteľstva zo dňa 28.júna 2022 v bodoch a tak ako vám to bolo predložené.

Starosta:

Ďakujem. Takže teraz prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Pristúpime k bodu číslo 14. Návrh

na schválenie zmeny uznesenia číslo 57/2022 zo dňa 28.6.2022, ktorým bol schválený nájom

nebytových priestorov (kotolní) pre spoločnosť MH Teplárenský holding a. s., ako prípad hodný

osobitného zreteľa.

14. Návrh na schválenie zmeny uznesenia číslo 57/2022 zo dňa 28.6.2022, ktorým bol

schválený nájom nebytových priestorov (kotolní) pre spoločnosť MH Teplárenský holding a. s.,

ako prípad hodný osobitného zreteľa.

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu poprosím Mgr. Majvitorovú.

Mgr. Majvitorová, poverená riadením referátu majetkového:

Ďakujem pán starosta. Vážené poslankyne, vážení poslanci. V podstate tento materiál akoby

priamo nadväzuje na predchádzajúci bod rokovania miestneho zastupiteľstva len s tým, že ten

predchádzajúci bod sa týkal tepelno-energetických zariadení a tento bod sa týka nebytových

priestorov kotolní. Návrh v podstate tej nájomnej zmluvy so spoločnosťou MH TH máte ako prílohu

predmetného materiálu a ide o zmluvu na nebytové priestory kotolne taktiež na obdobie jedného roka.

V podstate tiež to naväzuje na ten predchádzajúci bod tohto rokovania.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto návrhu. Nech sa páči pán Števčík.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne. Ja sa ospravedlňujem. Trošku ste ma zaskočili, že v tom prvom

predchádzajúcom bode sa nikto neprihlásil. Chcem sa spýtať, sama ste spomínali, že rovnaká situácia
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nastala v mestskej časti Ružinov tam to však samospráva dokázala zvládnuť v predchádzajúcom

volebnom období. To znamená, že tento rest nepreniesla do nového nadchádzajúceho obdobia. Ja sa

chcem spýtať, že prečo? Prečo nebolo Staré Mesto schopné po protestoch prokurátora, po tých

právnych analýzach zvolať zastupiteľstvo, ktoré by to dalo na poriadok a ktoré by to schválilo na

jeden rok tak ako to teraz navrhujete.

Mgr. Majvitorová, poverená riadením referátu majetkového:

Uviedla som, že situácia bola rovnaká alebo teda obdobná, lebo predsa tam viem, že bola do

toho tam myslím, že obchodná spoločnosť vlastne mestskej časti Bratislava-Ružinov je, že myslím,

že oni tú prevádzku, že to ide cez nich a prečo teda nie je jednoznačná odpoveď na Vašu otázku a

myslím si, že ja nie som v pozícii, aby som na ňu dokázala odpovedať pán poslanec. Myslím si, že to

je otázka, ktorú by ste možno mali smerovať na predchádzajúce vedenie mestskej časti.

Starosta:

Ja by som možno doplnil, lebo naozaj tá otázka je skôr smerovaná ako keby tomu predošlému

vedeniu a predošlému zastupiteľstvu a pretože sme boli toho účastníci tak ja skúsim odpovedať. Ak

teda nejaký iný predošlí poslanec by chcel tak sa môže pripojiť. Toto sme mali teda 28.6 v

zastupiteľstve a vtedy som ja ako poslanec navrhol presne tú poistku, aby sa tá pripravená zmluva

dala preveriť advokátskej kancelárii, nejakej renomovanej ako tej najlepšej, aby sme presne vedeli,

že či takto schválený osobitný zreteľ nebude napadnutý ÚVO -m a Protimonopolným úradom a

nedostaneme pokutu, aby sme si pred podpisom, ktorý mala vykonať pani starostka dali túto zmluvu

posúdiť. Robil som tak na základe toho, lebo obdobná situácia bola v Ružinove a tam sa podarilo toto

odsúhlasiť nám, pretože sme boli tak ako tu bolo povedané menšinový klub, v predošlom výstupe,

tak sa nám to nepodarilo presadiť. Počas prázdnin v Ružinove táto advokátska kancelária dodala ten

posudok, ktorý jasne povedal, že to je koncesia a že tá výška tej pokuty pomyselnej na 20 rokov by

bola naozaj obrovská, likvidačná pre miestnu časť Ružinov, ale teda adekvátne aj pre mestskú časť

Staré Mesto. Mali sme potom ešte jedno zastupiteľstvo v septembri, to bolo to posledné. Ja som

oslovil pani starostku. Myslím, že som interpeloval, kde som poukázal na to, že Ružinov má ten

posudok, ktorý hovorí o tom, že to je potrebné súťažiť, lebo je to koncesia, že aby sme sa k tomu teda

aj my postavili. Nebolo to predmetom tohto zastupiteľstva, nedala to do programu. Čiže to zostalo

takto voľne a teraz keď pani starostka zvolala toto prvé zastupiteľstvo tak navrhla to tam dať, aby sa

vytvorila táto poistka. Čiže my sme vlastne premárnili šancu toho by som povedal toho jedného až

dvoch mesiacov, lebo my teraz schvaľujeme zmenu toho uznesenia tak ako ste teraz schválili a ako

budeme teraz hlasovať a zároveň budeme hneď musieť rýchlo vypísať verejno-obchodnú súťaž.

Máme na to rok čo je strašne málo pri tak komplikovanej problematike ako je teplárenstvo a

energetika, kdežto v Ružinove to už beží. Takže toto je skôr tá odpoveď na Vašu otázku, lebo sa to

týka vlastne toho zastupiteľstva, ktoré tu bolo pred nami. Ďakujem. Nech sa páči pán Števčík.
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Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pán starosta za vysvetlenie. Ja som len chcel, aby to tu zaznelo. Ďakujem.

Starosta:

Ďakujem pekne. Dobre. Ďakujem pekne, takže otváram diskusiu alebo ak teda nie sú

pripomienky tak môžeme pokračovať. Ak nie sú pripomienky tak poprosím návrhovú komisiu o

návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje zmenu uznesenia

miestneho zastupiteľstva 28. júna 2022 ohľadom nájmu nebytových priestorov pre spoločnosť MH

Teplárenský holding ako prípad osobitného zreteľa tak ako vám bol predložený, ako vám bola tá

zmena predložená.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa, prosím hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 25 poslancov. Prechádzame na posledný bod

dnešného zastupiteľstva bod 15. Rôzne.

15. Rôzne

Starosta:

Má niekto niečo do bodu rôzne? Nejaký návrh alebo záujem o diskusiu v tomto bode

programu? Nech sa páči. Otváram diskusiu. Riadny príspevok. Nech sa páči pán Skalník.

Poslanec Ing. Skalník:

Ďakujem. Ja by som si len dovolil oficiálne oznámiť vznik nového klubu, ktorý sa volá Team

Bratislava a progresívne Slovensko pre Staré Mesto. Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Sú ešte nejaké ďalšie návrhy do bodu rôzne? Ďakujem pekne. Takže vážené

dámy, vážení páni. Vyčerpali sme schválený program ustanovujúceho zasadnutia miestneho

zastupiteľstva. Končím dnešné zasadnutie miestneho zastupiteľstva a ďakujem vám všetkým za účasť

a pozývam vás na malé občerstvenie. Ďakujem pekne.

A ešte by som len oznámil, že ďalšie zastupiteľstvo bude 13, mali by sme mať 13. decembra

o 13-tej   tak, aby ste si to zapísali do kalendárov. Ďakujem.


